

高柏科技股份有限公司 T-Global Technology Co., Ltd.

330058 桃園市桃園區大仁路50巷33號 TEL:886-3-3618899 No.33, Ln. 50, Daren Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City 330058, Taiwan

REACH符合宣告書

Declaration of REACH Compliance

高柏科技股份有限公司特此聲明·所有產品均符合歐盟EC (1907/2006)法規要求之限制。 聲明如下:

T-Global Technology Co., Ltd hereby confirms all products comply with the restriction of SVHC (Substances of Very High Concern) in (EC) 1907/2006 (Registration, Evaluation, Authorization, and Restriction of Chemicals) regulated by the European Union. To declares as follows:

1. 2023 年 6 月 14 日 - ECHA 已將兩種新化學品添加到候選清單中,您可以通過以下連結獲得候選清單或參考附件。

https://echa.europa.eu/-/echa-adds-two-hazardous-chemicals-to-candidate-list 14 June 2023 - ECHA has added two new chemicals to the Candidate List https://echa.europa.eu/-/echa-adds-two-hazardous-chemicals-to-candidate-list

- 產品符合歐盟法規(EC)1907/2006 235項高度關注物質規範之要求。
 The Product meets with the 235 SVHC substances of REACH Regulation (EC) 1907/2006 request.
- 3. 將持續關注歐盟REACH法規之高度關注物質發展情形,並依據歐盟REACH法規所公佈之通報時程, 將產品是否有使用高度關注物質之情形進行通報。
 - Keep monitoring the new development of SVHC requirement and be fully in compliance with REACH schedule to notify the Agency if the Products contain any SVHC substances.

高柏科技股份有限公司

T-Global Technology Co., Ltd

Date: 2023/6/20

